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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.28.2018-2023 

Protokół nr XXVIII/2020 

XXVIII Sesja Rady Gminy w dniu 15 grudnia 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 15 grudnia 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:40                       

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

8. Kamila Kołacka 

9. Paweł Kurpik 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni: 

1. Zbigniew Łyszczarz 

2. Michał Marciniak 

3. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, bardzo serdecznie Państwa 

witam i otwieram XXVIII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, witam Panie i Panów Radnych Gminy 

Zaniemyśl, Pana Wójta, Panią Sekretarz, Radcę Prawnego Gminy Zaniemyśl oraz Panią 

Skarbnik i pracowników biura i obsługi technicznej, którzy są z nami na sesji, a także Panie i 

Panów Sołtysów, mieszkańców, którzy obserwują nas za pomocą Internetu, jest to kolejna sesja 

nadzwyczajna, zwołana na wniosek Pana Wójta, pozwolicie Państwo, że odczytam 

przedmiotowy wniosek,  

 

przeczytam teraz porządek obrad, 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 
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4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2020 rok; 

2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

czy Państwo Radni lub Pan Wójt wnioskujecie o zmianę porządku obrad, widzę, że Pan Wójt 

wnioskuje o zmianę porządku obrad, bardzo proszę  

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, dzień dobry Państwu, Pani Przewodnicząca wnioskuje                          

o dodanie jednej uchwały dotyczącej podatku rolnego, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, czy ja mogę poprosić o pełną treść 

tytułu uchwały  

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów 

podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 2021 rok 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czyli jest to uchwała, którą omawialiśmy 

na Komisji, w związku z powyższym przejdziemy do głosowania czy wprowadzamy uchwałę w 

sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy 

Zaniemyśl na 2021 rok, byłby to punk 6, podpunkt 3 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 6, podpunkcie 3 projektu uchwały w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 

2021 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

w związku z tym, że zmieniliśmy porządek obrad odczytam go jeszcze raz, 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2020 rok; 

2) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl; 

3) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze 

gminy Zaniemyśl na 2021 rok. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad po wprowadzonej zmianie tj. projektu uchwały w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 2021 rok  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 
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zanim przejdę do dalszej części sesji odczytam informację dotyczącą sposobu prowadzenia sesji, 

stoliki i miejsca na sali sesyjnej rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od siebie, dostępne 

są odpowiednie płyny dezynfekujące, sala została odpowiednio przygotowana, stoły, krzesła                    

i mikrofony zdezynfekowane, będziemy starać się ograniczyć do minimum bezpośredni kontakt, 

proponuje się żeby osoby, które nie będą posiadały przed sobą mikrofonu zabierały głos                       

z mównicy, osoby, które są chore, które są w grupie osób ryzyka lub mogą czuć się zagrożone 

decyzje o uczestnictwie w sesji podejmują indywidualnie, proszę o rozważną i odpowiedzialną 

decyzję w tych sprawach, proszę wszystkich Państwa Radnych o zrozumienie powagi sytuacji, 

mieszkańcy oraz Sołtysi zostali poinformowani o obradach i zostali zaproszeni do śledzenia 

przebiegu sesji na kanałach YouTube 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na podstawie obecnych Radnych na 

dzisiejszej sesji stwierdzam, że w obradach bierze udział dwunastu Radnych co stanowi 

wystarczającą liczbę do podjęcia prawomocnych uchwał 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, proszę Państwa 14 grudnia 2020 r. w Dzienniku Ustaw ukazało 

się Rozporządzenie Prezesa Rady Ministrów w sprawie przedterminowych wyborów Wójta 

Gminy Zaniemyśl, obwieszczenie to zostało  zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej, 

na stronie naszej Gminy, w zakładce WYBORY, termin wyborów to 24 stycznia 2021 r.,                        

w okresie miedzy sesjami Wójt wydał jedno zarządzenie zmieniające budżet na 2020 rok,                  

4 grudnia 2020 r., w którym dokonano przeniesień miedzy rozdziałami i paragrafami, kwotę 

jeden grosz przeznaczoną na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju 

napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej oraz producentów rolnych oraz na pokrycie 

kosztów postępowania w sprawie jego zwrotu, zabezpieczono środki zgodnie z wnioskiem 

Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Zaniemyślu na przeprowadzenie szkolenia – bezpieczne 

działania ratownicze KPP w obliczu COVID-19 w wysokości 3 tys. złotych oraz dodatkowo na 

koszty polis ubezpieczeniowych w wysokości 2 tys. złotych, zgodnie z potrzebami OPS                       

w Zaniemyślu przeniesiono między paragrafami wydatki w ogólnej kwocie 5.997,00 złotych, 

zabezpieczono środki w kwocie 20.500,00 złotych na koszty zużycia energii elektrycznej                        

oświetlenia ulicznego oraz koszty zużycia wody w obiektach stanowiących mienie gminne na 

ulicy Plażowej w Zaniemyślu, zabezpieczono środki na bieżące utrzymanie świetlic wiejskich – 

kwota 2 tys. złotych, przeniesiono kwotę 1.500,00 złotych przeznaczając ją na opłacenie kosztów 
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utrzymania obiektów sportowych, dodatkowo po stronie dochodów i wydatków wprowadzono 

zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował Wojewoda Wielkopolski dotyczące 

zadań realizowanych przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Zaniemyślu, 2.300,00 złotych na 

dofinansowanie wypłatę zasiłków stałych, 96.500,00 złotych na realizację świadczenia 

wychowawczego, w okresie między sesjami  Wójt podpisał Zarządzenie z dnia 7 grudnia 2020 r. 

w sprawie udzielenia Pani Annie Zimmer kierownikowi OPS-u w Zaniemyślu upoważnienia do 

prowadzenia postępowań w tym do wydawania zaświadczeń o wysokości przeciętnego 

miesięcznego dochodu przypadającego na jednego członka gospodarstwa domowego osoby 

fizycznej, która zamierza złożyć wniosek o przyznanie dofinansowania z Narodowego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej oraz Zarządzenie z dnia 15 grudnia 2020 r.                           

w sprawie powołania Zespołu Interdyscyplinarnego ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie, 

w Gminie Zaniemyśl, z Ośrodka Pomocy Społecznej, do dnia 30 listopada 2020 r. mieszkańcy 

mogli składać do Ośrodka Pomocy Społecznej wnioski o świadczenie 300 złotych na wyprawkę 

szkolną z Programu – Dobry Start, w sumie od lipca wpłynęło 655 wniosków w oparciu, o które 

wypłacono 953 świadczenia na łączną kwotę 285.900,00 złotych, od lipca mieszkańcy również 

mogli składać wnioski o świadczenia rodzinne na nowy okres zasiłkowy 2021/2022, tutaj okres 

zasiłkowy trwa od listopada 2020 do 31 października 2021 i do końca listopada, na nowy okres 

zasiłkowy,  wpłynęły 133 wnioski w oparciu, o które Ośrodek wypłacił świadczenia rodzinne 

należne za miesiąc listopad wraz z dodatkami w kwocie 77.359,00 złotych zaś łączna miesięczna 

kwota wszystkich świadczeń rodzinnych rodzicielskich, opiekuńczych, z funduszu 

alimentacyjnego wynosiła 141.885,00 złotych, informacja dotycząca kwestii oświatowych,                      

w dalszym ciągu naukę tradycyjnymi metodami odbywa tylko wychowankowie przedszkoli                      

i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych pozostali uczniowie uczą się zdalnie, 

Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu – w listopadzie w szkole przeprowadzono zbiórkę karmy                    

i innych potrzebnych rzeczy dla zwierząt ze Schronisku w Środzie Wielkopolskiej natomiast                 

w grudniu zbierano dary dla Szpitala Serca Jezusowego w Środzie Wielkopolskiej oraz Domu 

Pomocy Społecznej w Psarskim, w szkole trwają programy edukacyjne „Misiowe podróże”                  

w klasach I, „Lekturki z podchmurki” w klasach II, Cyfrowa Szkoła Wielkopolska 2020, a także 

projekt z algorytmiki i programowania z Centrum Mistrzostwa Informatycznego, Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach – uczniowie z klasy VIII wzięli udział w konkursie historycznym 

„Wierni do końca, koleje losów żołnierskich 1918-1921 zapisanych w kamieniu” realizowany                

w ramach projektu Semper Fidelis Poloniae, natomiast młodsi uczniowie z klas II – V 
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uczestniczyli o-lines w ogólnopolskim konkursie „Orzeł języka angielskiego”, Szkoła 

Podstawowa w Pigłowicach – 18 listopada cała szkoła przekazała 600,00 złotych na akcję 

charytatywną organizowaną przez Fundację Redemptoris Missio, pieniądze zostaną przekazane 

na bieżące funkcjonowanie szkoły prowadzoną przez Siostry ze Zgromadzenia Sióstr Duszy 

Chrystusowej w Kameruńskim mieście Abong-Mbang, w odpowiedzi na pomoc do szkoły 

wpłynął list i zdjęcie dzieci oraz nauczycieli ze szkoły w Kamerunie, w listopadzie w szkole był 

realizowany program profilaktyczny Nie pal przy mnie, proszę” w związku z tym przygotowano 

prace plastyczne dotyczące szkodliwości palenia papierosów, 27 listopada w szkole była 

realizowana akcja „Szkoła pamięta”, mająca na celu zachowanie w pamięci zasłużonych 

obywateli pochodzących z ziemi średzkiej, 10 grudnia z okazji Praw Człowieka uczniowie brali 

udział w szkolnym maratonie pisania listów dla Amnesty International i w związku z niepewną 

sytuacją epidemiologiczną z żadnej z tych szkół, w styczniu 2021, nie są planowane półkolonie 

dla uczniów w okresie ferii zimowych, to taka informacja wybiegająca w przyszłość, informacje 

z Biblioteki Publicznej, pracuje ona zgodnie z wytycznymi Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego oraz Biblioteki Narodowej, prowadzimy udostępnianie zbiorów na zewnątrz bez 

dostępu do półek czytelnika, dwie pracownie pracują zamiennie, raz w siedzibie Biblioteki, 

innym razem zdalnie, Biblioteka brała udział w akcji „Zaczytani” z tej okazji zorganizowano 

wielką zbiórkę książek, a następnie przekazano do Poznania 151 tomów, książki z tej kampanii 

trafiają do Domów Dziecka, Szpitali i Hospicjów, była prowadzona również akcja KINDER                     

i Wydawnictwa ZNAK, do końca grudnia są zbierane książki, które zostaną przekazane do 

małych bibliotek szkolnych i publicznych, które potrzebują wsparcia, tutaj szczególnie chodzi               

o książki dla dzieci w wieku od 2 do 14 lat, każda osoba, która przyniesie książki otrzyma 

oryginalny dyplom i zakładkę do książki od organizatora akcji, a wszystkie biblioteki biorące 

udział w tej kampanii otrzymają nagrody w postaci dwóch puf oraz zestawów książek                               

z dedykacja autorów zaangażowanych w tą akcję, z okazji święta niepodległości ogłoszone były 

konkursy literackie z treści hymnu narodowego dla dwóch grup wiekowych, nagrodzono 5 osób  

i zakończony został zakup książek z dotacji Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego na 

łączną kwotę 4.846,00 złotych, Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu decyzją Prezesa Rady 

Ministrów instytucje kultury w tym domy pozostają zawieszone do 27 grudnia, natomiast                       

3 grudnia udostępniony został spektakl teatralny PROSUMENCI, spektakl powstał w Gminnym 

Ośrodku Kultury w Zaniemyślu przy wsparciu samorządu województwa wielkopolskiego                        

w ramach programu „Kultura w drodze”, kwestie dotyczące promocji i współpracy                                 
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w organizacjami pozarządowymi, Zarządzeniem 207 z dnia 2 grudnia został ogłoszony konkurs 

na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej                   

w 2021 roku, składanie ofert jest do dnia 23 grudnia 2020 r., Urząd Gminy organizuje zbiórkę 

rzeczy dla psów i kotów ze Schroniska w Środzie Wielkopolskiej, zawiezienie rzeczy planowane 

jest na piątek, 18 grudnia i tutaj też zachęcamy Państwa Radnych do przyłączenia się do tej 

zbiórki, w Urzędzie już można zobaczyć, dosyć sporo już zostało zebrane, jeżeli chodzi 

informacje z działu infrastruktury, zakończono I etap prac rekultywacji jeziora Raczyńskiego, 

bardzo dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję, czy pytania do Pana Wójta, do 

informacji, które zostały przedstawione, ja mam dwa pytania, pierwsze pytanie dotyczy 

oświetlenia świątecznego, tu Pani Skarbnik na pewno mnie wesprze, nie pamiętam, mówiliśmy, 

ze pieniądze, które zostały zagwarantowane w budżecie na oświetlenie świąteczne ma pozostać, 

nie wiem czy to była kwota 14 tys., Pani Skarbnik, coś chyba koło tego 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, nie potwierdzę kwoty, nie pamiętam 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ale były zarezerwowane pieniążki i proszę 

nam powiedzieć czy to już wszystko jeśli chodzi o oświetlenie Zaniemyśla, świąteczne, czyli ten 

renifer przed Urzędem Gminy i ta pocztówka na plantach, czy jeszcze się coś pojawi 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, z informacji, z ustaleń z Panią kierownik Infrastruktury te dwa 

elementy będą wyłącznie jako oświetlenie świąteczne 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, a proszę mi powiedzieć te 

elementy zostały przez nas zakupione czy wypożyczone 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, z tego co pamiętam to jest wypożyczone 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, jeszcze jedna sprawa, która zawsze mnie 

nurtuje, to nasza hala widowiskowo-sportowa, wiem, ze w październiku czy przełom 

października, czy listopada po tych ulewnych deszczach znowu przeciekł nam naprawiony latem 
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dach również wlewała się woda oknami, przeciekała, czy te usterki, te, powiedzmy duże awarie,  

już zostały zabezpieczone czy  okna zostały odpowiednio uszczelnione i czy dach został 

ponownie naprawiony 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, może poczekajmy, tutaj musiałby odpowiedzieć Pani kierownik 

Infrastruktury w tej sprawie dokładnie, teraz jej nie ma, czy można ja poprosić, ma być później, 

ale może przyjdzie i udzieliłaby tej odpowiedzi, na razie ja sobie to pytanie zapiszę  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dobrze, bo to już jakiś czas temu, wiem, 

że wykonawca ma zgłoszoną tą awarię, miało to być naprawione, tylko nie dostaliśmy żadnych 

informacji w jaki sposób zostało to naprawione, wiem, że okna przeciekają na całej powierzchni, 

ściany od ORLIKA i ściany od boiska, pozostałych okien też miał być zrobiony przegląd, bo 

akurat na te okna uderzał deszcz i dlatego przeciekły, być może w innych oknach jest też taka 

sytuacja, to miało zostać wyjaśnione, nie dostaliśmy żadnej informacji dlatego pytam, 

poczekamy chwileczkę, może Pani kierownik Infrastruktury nam udzieli informacji, czy ktoś                  

z Państwa ma pytania do Pana Wójta, jeśli nie, nie będę przedłużać  

 

kierownik Referatu Infrastruktury Monika Niemier, sprawa wygląda tak, że przeciek 

wystąpił na łączniku ze starą częścią gimnazjum,  tam się coś dzieje z opierzeniem, to opierzenie 

było wymieniane mimo wszystko w dalszym ciągu jest przeciek, wykonawca zobowiązał się 

końca lutego, bodajże, na usuniecie tej awarii, bo muszą się dostać głębiej, żeby sprawdzić co się 

dzieje tym bardziej, że zauważyliśmy, że mnie więcej ten sam, ta sama odległość po drugiej 

stronie, po zewnętrznej stronie, też pojawiło się swego czasu odparzeni, które zostało 

naprawione ale to prawdopodobnie, na 99% ma związek z tym co się dzieje w środku, jeżeli 

chodzi o zalania, które wystąpiły na końcu października, mówimy o oknach, no to jest złe 

utrzymanie przez użytkownika, ponieważ okna powinny być regulowane, przynajmniej raz                     

w roku, na uszczelkach, na odpływach, tam są takie dziurki, tak powiem nie fachowo, przy 

każdym oknie i to powinno być czyszczone, powinny być okna regulowane, czego użytkownik 

nie robił, umówiliśmy się z wykonawcą, który w tej chwili przejął obowiązki jakby dawnego 

kierownika budowy, że oni w ramach dobrej współpracy podeślą firmę, z tym, że to nie będzie 

At hot, bo są firmy porozrzucane po inwestycjach, wyregulują te okna ale proszą o pilnowanie 

takich rzeczy jak czyszczenie rynien, co nie było wykonywane, pierwszy raz pojawiło się w tym 
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roku, o regulację okien, która nie była wykonywana, tak jak mówię wyregulują w ramach dobrej 

współpracy jeszcze w okresie obowiązywania gwarancji mimo, że gwarancja samych okien nie 

obejmuje, i to będzie powymieniane, zacieki przy luksferach, bo też takie miały miejsce, zostaną 

usunięte już w ramach obowiązującej gwarancji ale uczulali, że jeśli jakaś będzie związana ze 

złym użytkowaniem to oni po prostu nie będą tego naprawiać  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bo pierwotnie było mówione, że 

uszczelnienie pod oknami jest wadliwe i dlatego te okna przeciekały, taką mieliśmy informację, 

z tego co wiem, a teraz wychodzi, że jest to po prostu nieprawidłowa regulacja okien, tak 

 

kierownik Referatu Infrastruktury Monika Niemier, tak, był robiony przegląd, roczny 

budowlany, Pan, który sprawował funkcję inspektora nadzoru na inwestycji również się pod tym, 

że tak powiem, podpisał 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, czy jeszcze są pytania, ja 

dziękuję bardzo za informacje        

 

4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie mam zgłoszenia dotyczącego 

interpelacji i zapytań przechodzimy w takim razie do punktu piątego 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tutaj ten punkt wyczerpuje się 

samoczynnie ponieważ w okresie międzysesyjnym i na sesji nie została złożona żadna 

interpelacja czy zapytanie, kolejny punkt dzisiejszej sesji to podjęcie uchwał 

6. Podjęcie uchwał: 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2020 rok przedstawiła 

Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na 2020 rok 

Wyniki głosowania 
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ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXVIII/191/2020 stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

2) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alina Frąckowiak, Tomasz Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Paweł Kurpik, Ewaryst Pankowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz, Jolanta Jóźwiak, Kamila 

Kołacka, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVIII/192/2020 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 

obszarze gminy Zaniemyśl na 2021 rok przedstawiła Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na obszarze gminy Zaniemyśl na 

2021 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała nr XXVIII/193/2020 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

7. Wolne głosy i wnioski. 

Brak 

8. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo Państwu dziękuję i zamykam 

XXVIII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 

 

  

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


